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Abstract (en)
A method and a device for cleaning lint and/or the like from the steam-laden air discharged from the laundry drum of a laundry drier are proposed.
In a circulating-air laundry drier for example, the lint-laden air (13) issuing from the laundry drum (14) is introduced into a condenser (17') and
then into a water-filled siphon (20) of a condensation-water circuit (12), and the lint (40,41) is transferred from the air to the water. The cleaned air,
after passing through the condenser and the siphon, is conveyed by means of a fan through the heating system and to the drum again. The lint
accumulated in the siphon and the lint (41) washed off from the wall of the siphon or of the condenser by means of water (43) are diverted via an
overflow (26) into an intermediate vessel (28) and from there are pumped off into the condensation-water container (35) or into the drainage system
by means of a pump (33). The cleaned condensation water is pumped out of a second stage (30) of the intermediate vessel (28) into the circuit
by means of a pump (32). Condensation water is fed to the condensation-water circuit (12) via the air (13) in the siphon and condenser (17) and is
discharged in a correspondingly equal quantity, together with the lint (40, 41), by means of the pump (33). <IMAGE>

Abstract (de)
Es werden ein Verfahren und eine Vorrichtung zur Reinigung der aus der Wäschetrommel eines Wäschetrockners abgeführten dampfbeladenen Luft
von Flusen und/oder dgl. vorgeschlagen. Bei z. B. einem Umluftwäsche-Trockner wird die aus der Wäschetrommel (14) austretende flusenbeladene
Luft (13) in einen Kondensator (17') und dann in einen mit Wasser gefüllten Siphon (20) eines Kondenswasserkreislaufes (12) eingeleitet, und die
Flusen (40,41) werden aus der Luft an das Wasser übergeben. Die gereinigte Luft wird nach dem Passieren des Kondensators und des Siphons
mittels eines Ventilators durch die Heizung und wieder der Trommel zugeleitet. Die im Siphon angesammelten Flusen sowie die mittels Wasser
(43) von der Wandung des Siphons bzw. des Kondensators abgewaschenen Flusen (41) werden über einen Überlauf (26) in ein Zwischengefäß
(28) abgeleitet und von dort mittels einer Pumpe (33) in den Kondenswasserbehälter (35) bzw. in die Kanalisation abgepumpt. Das gereinigte
Kondenswasser wird aus einer zweiten Stufe (30) des Zwischengefäßes (28) mittels einer Pumpe (32) in den Kreislauf gepumpt. Kondenswasser
wird dem Kondenswasserkreislauf (12) über die Luft (13) im Siphon und Kondensator (17) zugeführt und in entsprechend gleicher Menge mittels der
Pumpe (33) zusammen mit den Flusen (40, 41) abgeleitet. <IMAGE>
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